
Zápisnica
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke dňa 21.08. 2014

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka
Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková - ospravedlnená
Prednosta  OcÚ v Likavke                    Ing.arch.Iveta Hatalová - PN
Prítomní poslanci OZ:   Mgr. Peter Brtko, Ing. Peter Klačko, Mgr Vladimír Klopta,  JUDr. 
Jaromír Pavlík, Jozef Peniak, Ing. Dušan Štefaničiak, Ing. Michal Švento, Mgr. Iveta 
Žerebáková
Ospravedlnení poslanci: p. Igor Marton 
Prizvaná: Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ

Program rokovania:
 1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 
    zapisovateľa a overovateľov zápisnice a schválenie programu zasadnutia obecného
    zastupiteľstva.      
 2. Schválenie predloženia žiadosti o NFP v rámci OP Zdravotníctvo 2014/2.1/01)“Stavebné
     úpravy a zateplenie Zdravotného strediska Likavka“ a spolufinancovania tohto projektu.
 3. Schválenie členstva Obce Likavka v občianskom združení Partnerstvo pre MAS dolný 
     Liptov a odsúhlasenie zaradenia jej katastrálneho územia do územia OZ Partnerstvo 
     pre MAS dolný Liptov.
 4. Informácie starostu obce.
 5. Záver.

K bodu  č.1:  Rokovanie  OZ otvoril  a  viedol  starosta  obce  Ing.  Marián  Javorka.  Privítal
prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 6. volebnom období bolo riadne a včas zvolané
v zmysle § 13 odst. 4/ písm.a ) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení  v znení
neskorších  zmien  a doplnkov,  je  uznášania  schopné,  nakoľko  je  prítomná  nadpolovičná
väčšina  poslancov  OZ.  Starosta  obce  navrhol  Mgr.  Petra  Brtka  za  predsedu  návrhovej
komisie, Ing. Dušana Štefaničiaka a p. Jozefa Peniaka  za členov návrhovej komisie. Starosta
obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 47/2014 a). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov
zápisnice  Mgr. Vladimíra Kloptu a Ing. Michala Šventa. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez
diskusie. 
OZ prijalo uznesenie č. 47/2014 b). Hlasovanie: 8-0-0
Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie.
OZ prijalo uznesenie č. 47/2014 c). Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 2: Schválenie predloženia žiadosti o     NFP v     rámci OP Zdravotníctvo 
2014/2.1/01)“Stavebné úpravy a     zateplenie Zdravotného strediska Likavka“ 
a     spolufinancovania tohto projektu.
Predkladateľ  :  starosta  obce  informoval  o podmienkach  výzvy  a  predloženia  žiadosti
o nenávratný finančný príspevok (NFP), ktorú vyhlásilo Ministerstvo zdravotníctva SR 
3. júna 2014 ako riadiaci orgán pre operačný program Zdravotníctvo. Výzva je zameraná na
„Zabezpečenie  rekonštrukcie  a modernizácie  zdravotníckej  infraštruktúry  ambulantnej
zdravotnej  starostlivosti  s prednostným  zameraním  na  prevenciu  a podporu  zdravia  pri
ochoreniach skupiny 5, ako aj na zabezpečenie adekvátneho prístrojového vybavenia“. Obec
Likavka  sa  o NFP v rámci  tohto  programu uchádzala  v roku 2010,  ale  od  zmluvy  o NFP
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riadiaci orgán odstúpil z dôvodu prieťahov vo verejnom obstarávaní.  Obec má k dispozícii
kompletnú  stavebnú  dokumentáciu,  zabezpečené  výberové  konania  na  stavebné  úpravy,
techniku, stavebný dozor a publicitu.  NFP môže byť použitý na rekonštrukciu existujúcich
budov, kde sa nachádzajú zdravotné ambulancie.
Diskusia:    
Mgr. Klopta sa pýtal na výdavky súvisiace so žiadosťou, aké finančné zdroje budú použité na
spolufinancovanie  obce vo výške 5% z oprávnených výdavkov projektu,  či  výdavok bude
súčasťou rozpočtu 2014 alebo 2015, kto v predchádzajúcom období odsúhlasil žiadosť o NFP
a zaujímal sa, či sú obvodní lekári oboznámení o prípadnej rekonštrukcii, ktorá bude mať za
následok aj zmenu nájmu.
Starosta obce odpovedal,  že  výdavky v súčasnosti  by nemali  presiahnuť 500,-€ bez DPH,
nakoľko projektová dokumentácia bola uhradená v roku 2010. Zdroje na spolufinancovanie
obce   budú  predmetom  riešenia  obecného  zastupiteľstva  v prípade  úspešného  výsledku.
Zaťaženie rozpočtu 2014 alebo 2015 sumou 5% na spoluúčasť obce momentálne nie je jasné,
nakoľko  sme  len  uchádzači  o príspevok.  Ďalej  uviedol,  že  poslanci  predchádzajúceho
obecného zastupiteľstva odsúhlasili rozpočet k podaniu žiadosti  na základe výzvy MZ SR.
Obvodní lekári sú informovaní o opätovnom podaní žiadosti o NFP a konkrétne materiálne
vybavenie každej ambulancie bolo konzultované s jednotlivými lekármi osobne, pri podávaní
predchádzajúcej žiadosti, kde boli zahrnuté ich požiadavky a o výške nájmu je v súčasnosti
predčasné diskutovať. 
Ing. Štefaničiak konštatoval, že  predchádzajúce zasadanie OZ sa zaoberalo výberom nových
priestorov pre zdravotné stredisko v našej obci a vyjadril nesúhlas s rekonštrukciou starých
budov. Nakoniec dodal, že obec žiadosť predložiť môže.
Starosta obce oboznámil prítomných, že rekonštrucia by bola rozsiahla, ktorej výsledkom by
boli prakticky nové budovy. 
Mgr.  Brtko  požadoval  informáciu  k spolufinancovaniu  obce,  či  náklady  nebudú  následne
navýšené  na viac ako 5% a taktiež uviedol,  že je  stotožnený s novou víziou umiestnenia
zdravotného  strediska,  o ktorej  sa  diskutovalo  na  predchádzajúcom  zasadaní,  ale  zároveň
vyjadril podporu na podanie žiadosti o NFP.
Starosta uviedol, že náklady by sa nemali navyšovať.
Ing. Švento odporučil podať žiadosť o NFP a v prípade neúspechu jednoznačne pokračovať
s prípravou nových priestorov pre zdravotné stredisko.
Mgr.  Brtko sa spýtal,   čo konkrétne je  rozpočtované v celkových nákladoch na realizáciu
projektu v sume 1.213.272,86 €.
Starosta  odpovedal,  že  výdavky  sú  rozpočtované  na  komplexnú  rekonštrukciu,  prístavbu
budovy, bezbariérový prístup,  výťah, technické a materiálne vybavenie celého zdravotného
strediska.  Starosta  ďalej  uviedol,  že  na  prechodné  obdobie  rekonštrukčných  prác  by
ambulancie boli presťahované do budovy bývalého obecného úradu.
Mgr.  Klopta  sa  pýtal,  či  priestory  budú vyhovujúce   na  prechodné  obdobie  a uviedol,  že
zmena priestorov si bude vyžadovať taktiež určité náklady, ktoré odhadol na cca 10.000,--€.
Starosta konštatoval, že v prípade úspešného výsledku a získania NFP v požadovanej sume sa
obecný  majetok  značne  zhodnotí,  občania  budú  mať  k dispozícii  moderné  a kultúrne
zdravotnícke zariadenie a obec zabezpečí náhradné priestory pre lekárov.

OZ  prijalo  uznesenie  č.  48/2014.  Hlasovanie:  5-0-3  (za:  p.  Peniak,  Mgr.  Brtko,  Ing.
Štefaničiak, Ing. Švento, Ing. Klačko; proti: nikto; zdržali sa: Mgr. Klopta, JUDr. Pavlík, Mgr.
Žerebáková)
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K bodu č. 3: Schválenie členstva Obce Likavka v     občianskom združení Partnerstvo pre MAS
dolný Liptov a     odsúhlasenie zaradenia jej  katastrálneho územia do územia OZ Partnerstvo
pre MAS dolný Liptov.
Predkladateľ:  starosta obce oboznánil  prítomných s miestnymi akčnými skupinami (MAS),
ktoré  predstavujú  verejno-súkromné  partnerstvá,  v ktorých  majú  svoje  zastúpenie  miestne
komunity, podnikatelia, verejná správa, poľnohospodárske a lesnícke subjekty, mladí ľudia,
ženy a iní dôležití  aktéri na miestnej úrovni. Podmienkou je, aby zástupcovia súkromného
sektora (vrátane mimovládnych organizácií) tvorili minimálne 50% partnerstva. MAS vzniká
ako  neformálne  partnerstvo  kľúčových  subjektov  verejného  a súkromného  sektora,  ktoré
pôsobia v území. Partnerstvo je potrebné zaregistrovať ako občianske združenie. MAS patria
do skupiny oprávnených žiadateľov o finančné príspevky zo zdrojov EÚ. Poslancom boli
predložené stanovy občianskeho združenia.
Diskusia:
Ing. Švento uviedol, že tento projekt už existuje na Orave, je založený na spolupráci medzi
obcami,  dôležité  je,  aby členstvo schválilo  čo najviac obcí  a tým sa otvoria  možnosti  pre
všetkých členov na  využívanie eurofondov, čo ocenia hlavne menšie obce.
Mgr. Žerebáková sa spýtala či tento projekt bol predložený na ZMOS-e. 
Starosta odpovedal kladne a doplnil, že mesto Ružomberok môže byť len pasívnym členom.
Ing. Štefaničiak sa zaujímal o členský príspevok.
Starosta  uviedol,  že  členský príspevok bude určený postupne,  nakoľko nie  je  jasný počet
členov.
Ing. Štefaničiak konštatoval, že projekty môžeme v spolupráci s inými obcami predkladať aj
v súčasnosti.
Mgr. Klopta poznamenal, že v stanovách nezaplatenie členského nie je uvedené ako dôvod na
vystúpenie zo druženia. Vhodné by bolo výšku členského poznať pred schválením členstva.
Starosta uviedol, že stanovy združenia sa budú postupne dopĺnať a aktualizovať.
Mgr. Brtko povedal, ak by bola výška členského stanovená neprimerane, môžeme členstvo
zrušiť.
Ing. Švento opäť pripomenul, že na dolnej Orave takéto združenie existuje už dlhšiu dobu
a má informácie o spokojnosti obcí s jeho prácou.
JUDr.  Pavlík  informoval,  že  bol  na  stretnutí  so  starostom  s predstaviteľmi  OZ  horného
Liptova a ich skúsenosti s MAS boli prezentované pozitívne a vyjadril podporu pre schválenie
členstva našej obce.
Ing.  Švento  a JUDr.  Pavlík  zhodne  konštatovali,  že  hlavná  iniciatíva  musí  vychádzať  od
predstaviteľov občianskeho združenia.
OZ prijalo uznesenie č. 49/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 4: Informácie starostu obce.
Starosta  prítomných  poslancov  oboznámil  o cenovej  ponuke na stavbu chodníka  na  ul.  J.
Hollého  smerom  ku  škole,  na  základe  podaných  informácií  o plánovanej  výstavbe  na
poslednom zasadaní obecného zastupiteľstva. .
Ing.  Štefaničiak  vyslovil  nesúhlas  a navrhol  situáciu  bezpečnosti  riešiť  vyznačením  plnej
čiary. Ďalej uviedol, že v tomto roku bola plánovaná výstavba chodníka od ul. Pod hradom
k rodinným domom pri hlavnej ceste.
Starosta  odpovedal,  že  na  výstavbu  chodníka  od  ul.  Pod  hradom sa  pripravuje  stavebná
dokumentácia,  plán dopravného značenia a čaká sa na termín prekládky diaľkového kábla
v súvislosti s výstavbou diaľnice.
JUDr. Pavlík vyjadril súhlas s Ing. Štefaničiakom a zároveň odporučil pripravovať postupné
kroky k výstavbe ďalších chodníkov vykupovaním pozemkov.
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Mgr.  Žerebáková  podotkla,  že  nakoľko chýba dlhodobá koncepcia  a stanovenie  priorít  na
začiatku volebného obdobia,  investičné akcie sa  realizujú problematicky.
Starosta  obce  uviedol,  že  prax  mu  ukázala,  že  práca  na  komunálnej  úrovni  je  viac
o operatívnych  riešeniach  akútnych problémov.  Starosta  obce  nepodal  návrh  na uznesenie
v súvislosti s výstavbou chodníka na ul J. Hollého.
Starosta obce ďalej informoval o problematike OŠK, kde môže v jesennej časti súťaže nastať
problém  s financovaním  dopravy  mužstiev  na  zápasy.  Spoločne  s vedením  klubu   urobil
okamžité  opatrenia  ohľadom financovania  dopravy.  Preprava  hráčov  bude  zabezpečovaná
AVIOU a osobnými  motorovými  vozidlami,  z dôvodu zníženia  nákladov  na  prepravu,  nie
autobusmi. Do budúcnosti by obec mohla pre naše organizácie zakúpiť minibus, čím by sa
daný problém vyriešil.
Poslanci  diskutovali  o informáciách  a návrhoch starostu.  Problematikou  OŠK sa  OZ bude
zaoberať operatívne.
Ing. Štefaničiak vyjadril uznanie starostovi, že rieši situáciu OŠK.
OZ prijalo uznesenie č. 50/2014. Hlasovanie: 8-0-0

K bodu č. 5: Starosta obce ukončil rokovanie OZ a poďakoval prítomným za účasť.

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r.

Ing. Michal Švento, v. r.               Ing. Marián Javorka, v. r.       Mgr. Vladimír Klopta, v. r.
       overovateľ         starosta obce               overovateľ
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